
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
來敬拜我們的神

Please fill the seats in the front first
Prepare to Worship our God



禱告事項
Prayer Requests



為英文營招生宣傳及籌備禱告。
求神使用我們在各種媒體管道宣傳讓更多學生知道這個營會並願意報名參加。也為營會各項行政安排，TA團隊及GA團隊的訓練和預備禱

告。

要擴張你帳幕之地，張大你居所的幔子，不要限制；要放長你的繩子，堅固你的橛子。
"Enlarge the place of your tent, and let the curtains of your habitations be stretched out; 

do not hold back; lengthen your cords and strengthen your stakes.

以賽亞書 Isaiah 54:2

為 “耶穌在校區”事工 禱告

求神祝褔 4C 推動台灣各校區學生福音事工，

興起教會牧者、老師參與校園福音事工，並供應事工

所需的工人、經費；為各個校區的福音工作禱告，

祝福學生能打開心門接受福音。
Pray for the “Jesus on Campus” ministry. 

May God bless 4C in promoting student evangelism across campuses in Taiwan, to raise 

up pastors and teachers from churches to participate in campus gospel ministries, and to 

provide the necessary financial support for the work. Also, pray for the evangelistic efforts 

in each campus, that students would open their hearts to receive the gospel.



為英文營招生宣傳及籌備禱告。
求神使用我們在各種媒體管道宣傳讓更多學生知道這個營會並願意報名參加。也為營會各項行政安排，TA團隊及GA團隊的訓練和預備禱

告。

人應當以我們為基督的執事，為神奧秘事的管家。所求於管家的，是要他有忠心。
1 This is how one should regard us, as servants of Christ and stewards of the mysteries of God.

2 Moreover, it is required of stewards that they be found trustworthy. 

哥林多前書 1 Corinthians 4:1-2 

為 2025核心價值僕人領袖，有忠心有謙卑 禱告

求神帶領我們在大小事上忠心為主而做，

也願意效法耶穌虛己謙卑，服事眾人。

Pray for our 2025 core values—servant leadership, 

with faithfulness and humility. May God lead us to serve Him 

faithfully in all things, big or small, and help us follow Jesus’ example 

of humility and selflessness in serving others.







上週經文 Last Week Scripture

哥林多前書 1 Corinthians 13 : 13 

如今常存的
有信，有望，有愛 這三樣，
其中最大的是 愛。
So now faith, hope, and love abide, these three; 

but the greatest of these is love.



讀經＆信息
Scripture & Message



哥林多前書 1 Corinthians 6 : 12-17

6:12 凡事我都可行，但不都有益處。凡事我都可行，但無
論哪一件，我總不受它的轄制。6:13 食物是為肚腹，肚腹
是為食物；但 神要叫這兩樣都廢壞。身子不是為淫亂，
乃是為主；主也是為身子。6:14 並且 神已經叫主復活，
也要用自己的能力叫我們復活。6:12 “All things are lawful for 

me,” but not all things are helpful. “All things are lawful for me,” but I 

will not be dominated by anything. 6:13 “Food is meant for the 

stomach and the stomach for food”—and God will destroy both one 

and the other. The body is not meant for sexual immorality, but for the 

Lord, and the Lord for the body. 6:14 And God raised the Lord and will 

also raise us up by his power.



哥林多前書 1 Corinthians 6 : 12-17

6:15 豈不知你們的身子是基督的肢體嗎？我可以將基督的
肢體作為娼妓的肢體嗎？斷乎不可！6:16 豈不知與娼妓聯
合的，便是與她成為一體嗎？因為主說：「二人要成為一
體。」6:17 但與主聯合的，便是與主成為一靈。
6:15 Do you not know that your bodies are members of Christ? Shall I 

then take the members of Christ and make them members of a 

prostitute? Never! 6:16 Or do you not know that he who is joined to a 

prostitute becomes one body with her? For, as it is written, “The two 

will become one flesh.” 6:17 But he who is joined to the Lord becomes 

one spirit with him.



柴米油鹽中的榮耀
Glory in the Ordinary

張宗培牧師 
PASTOR WILSON CHANG

哥林多前書 1 CORINTHIANS 6:12-17



回應
Response



本週經文 This Week Scripture

哥林多前書 1 Corinthians 6 : 12

凡事我都可行，
但不都有益處。
凡事我都可行，
但無論哪一件，我總不受它的轄制。
“All things are lawful for me,” 

but not all things are helpful. 

“All things are lawful for me,” 

but I will not be dominated by anything.



宣教士(瑞麟、麗恩)代禱信 PRAY FOR MISSIONARIES

請為我們這個月20號的部落田野調查禱告，求主保守我們的路程和在村莊裡的拜訪，
讓我們有智慧的來訪問及記錄跟當地人的對話。今年也希望能完成潛在目標族群的名單，
所以我們會開始整理手上有的資料以及尋找中間人幫助我們探訪幾個不同的族群和村莊。

我們現在也開始拉高語言學習和社群參與的時數（一週50小時），
希望我這次回去述職前就能完成Swahili 的學習。

請繼續為Khalwenge村莊的兒童營禱告，
我們預計10月初能夠交接給當地同工（已經有交接人選，也準備開始訓練他們）

也請繼續為我們未信主的家人禱告，求主開恩使他們的心柔軟且有機會聽聞並相信福音得救。

1.Please pray for our upcoming field research on the 20th of this month. Pray that the Lord will watch over our journey and 

visits among the villages. May He grant us wisdom in conducting interviews and record our conversations with the locals.

This year, we also hope to complete the list of potential target groups. To achieve this, we will start organizing the information  

we have and look for intermediaries to help us reach out to various tribes and villages.

2.We have increased the hours of our language learning and community engagement (50 hours per week) hoping that  

we can complete our Swahili studies before returning Taiwan for our upcoming field report.

3. Please continue to pray for the children's camp in Khalwenge village. We plan to hand over the ministry to local coworkers 

by early October (we already have identified people and are preparing to train them).

4. Lastly, please keep praying for our family members who have not yet come to faith. May the Lord be gracious, 

soften their hearts, and provide opportunities for them to hear, believe, and be saved by the gospel.



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service

餐點就位 善後清潔

5/18 

5/25 新心望旺 社青猶獅

長青
J個小家
Ichthus



信仰連連看
12:10PM, 教職員室信

仰

生
活

FAITH ALIVE

羅馬書

張宗培牧師 PASTOR WILSON



停不下來的我們
需要真正的安息

謝冬遠 牧師 
PASTOR DUKE XIE

下週預告 
5/25 Preview For Next Week

希伯來書 HEBREWS 3 : 7 - 19



信仰連連看
12:10PM, 教職員室

信
仰

生
活

FAITH ALIVE

受難與拯救

(下)

下週預告 5/25 Preview For Next Week

黃哲揚 & 林佳品







6/8



第 79 屆浸禮
BAPTISM

CEREMONY

受洗班 :                      （兩週均要上課）
時間：12:30~14:00  地點：__________

ChungLi Campus Christian Church



理 監 事 會

6/22
桃園市基督福音教育協會
第八屆第四次

12:30-13:30 at 瑞麗堂招待處



畢 業 祝 福

6/29 國高 兒童 幼幼



第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們

The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you 

and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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